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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 11 

 
 

Datum konání: úterý 31. ledna 2012 od 13:00 do 15:00 hodin 

Místo konání: malá zasedací místnost úřadu 

Přítomni členové (řazeno abecedně): 

Ing. Berková Vlasta, RNDr. Beroušková Soňa, Hájková Iva, JUDr. Kozáková Vladimíra, Bc. 

Lipanovičová Radka, RNDr. Roušar Pavel, Saitz Vladimír, Zeman Pavel 

Omluveni: Ing. Müller Václav, Mgr. Blanka Horká, Hana Kořínková 

 

Program: 
1. Připomínkování návrhové části S plánu 

2. Zhodnocení veřejného fóra, určení dalšího postupu 

3. Různé 

 

Jednání vedl Pavel Roušar, starosta MČ Praha 21. 

 

Zápis 

 

Bod 1) 

Členové S týmu mohou hromadně připomínkovat návrhovou část strategického týmu 

s ukončením do cca 14. 2. 2012. Bude následovat zpracování jednotlivých realizačních listů 

k opatřením a stanovení měřitelných indikátorů.  

Bylo doporučeno přistupovat k formulaci opatření v návaznosti na stanovené cíle. Je vhodné 

stanovit taková opatření, která jsou realizovatelná pro MČ nebo ve spolupráci MČ s nějakým 

subjektem na období 10 let.  

Pan starosta prodiskutuje se všemi garanty jejich připomínky návrhové části. Připomínky a 

doplnění je vhodné vpisovat přímo do textu, popř. poznámkou. 

 

Bod 2) 

Paní Hájková všem poděkovala za organizaci veřejného fóra. Všichni členové mohli uvést 

pozitivní a negativní poznatky, z nichž je dobré pro příští veřejné fórum využít tato 

doporučení: 

- nevhodný celkový prostor, 

- stůl se sociální oblastí byl vyvýšen a imobilní občané měli problémy s pohybem, 

- více zapojit do diskuze s občany radní MČ, 

- dát prostor pro odpovědi garantům jednotlivých oblastí, 

- s nástěnkami se špatně manipulovalo a nebyl čas k jejich prostudování, lépe dát 

všechny materiály na příslušný stůl, 

- každému občanovi dát při vstupu program veřejného fóra, 

- posílit lidi u prezenční listiny, 

- někteří občané nechápali způsob práce a pravidla diskuze, 

- kladně hodnocena pomoc a prezentace dětí, 

- pozitivní byla velká účast občanů,  

- někteří občané narušovali průběh celého veřejného fóra. 
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Cíl veřejného fóra je stanovit problémy/náměty k dalšímu rozvoji MČ, v současné době jako 

podklad pro strategický plán. Vzhledem k tomu, že za 2 hodiny nelze vše detailně 

prodiskutovat, je nutno nad řečenými dílčími problémy následně pořádat kulaté stoly. 

 

Členům S týmu byl nastíněn další postup v rámci řešení výstupů z veřejného fóra, který bude 

projednán v RMČ dne 7. 2. 2012. Po projednání bude na webu MČ umístěna tabulka se všemi 

sepsanými problémy /náměty z veřejného fóra a občané budou míst možnost získávat aktuální 

informace o způsobu řešení. 

 

Bod 3) 

Dne 18. 2. bude otevřena v muzeu výstava na téma Samospráva a její orgány (kompetence 

RMČ, ZMČ, jednotliví zastupitelé…). Za úřad se mohou dle místa krátce prezentovat 

jednotlivé odbory převážně obrazovým materiálem, vzory žádostí atd. Děti ze ZŠ poskytly 

obrázky k logu MČ, které mohou výstavu doplnit. Instalace výstavy se uskuteční v době od 

13. 2. do 15. 2. . 

 

 

Příští schůzka se koná dne 14. 2. od 13 hodin v malé zasedací místnosti úřadu. 

  
 

Zapsala: Iva Hájková dne 6. 2. 2012  

Schválil: RNDr. Pavel Roušar dne 9. 2. 2012 

  


